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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 
z 5. jednání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 24. 6. 2015 

 
 

Starostka MČ Mgr. Jitka Synková přivítala přítomné a před zahájením zasedání zastupitelstva 

poţádala všechny o uctění památky minutou ticha k výročí úmrtí Milady Horákové,  

od jejího popravení uplyne v sobotu 27. 6. 2015 jiţ 65 let. 

 

 

Poté zahájila zasedání ZMČ a konstatovala, ţe zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 

 

Upozornila, ţe celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 
Začátek zasedání:  14:03 hod. 

Konec zasedání:  16:55 hod. 
 

 

 

 

Místo konání: Společenský sál KC Průhon, Socháňova 1220/27, Praha 17 - Řepy 

 

 

 

Přítomno: 20 členů ZMČ 

 

Omluven:  p. Bíro, Mgr. Černovský, Ing. Franěk 

 

 

Ověřovatelé: p. Marek, JUDr. Kaljkovićová 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrţel se: 2, Nehlasoval: 1     

 
 

 

Návrhový výbor: Bc. Števík, p. Bartoš, PhDr. Kadlec 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrţel se: 2    
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Návrh programu:  

 

5.1 Kontrola zápisu 

5.2 Zpráva o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků 

hospodaření městské části Praha 17 za rok 2014 (závěrečný účet) 

5.3 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2015 

5.4 Změny rozpočtu k 31. 5. 2015 

5.5 Změny rozpočtu k 30. 6. 2015 

5.6 Ţádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování sluţeb,  

poplatky a úroky z prodlení - byt č. 3 

 

 
 

  Pevný bod od 14:15 - Interpelace členů ZMČ 

  Pevný bod od 16:00 - Náměty a připomínky občanů Řep 

 

  Prezentace výsledků dotazníkové akce - automobilová přeprava pro seniory  

a zdravotně znevýhodněné - J. Svoboda 

 

 

Hlasování o programu: 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 0    

 

 

 
 

 

 

Interpelace členů ZMČ 

 

 

Bc. Štěpař 

 informoval zastupitele o tom, že zastupitelský klub TOP 09 a KDU-ČSL přijal  

nového člena PhDr. Jindřicha Kadlece a nyní fungují jako klub zastupitelů TOP 09, 

KDU-ČSL a Nestraníci 

 

 

1) p. Bartoš 

a) Právní kancelář 

b) Parkování v ulici Mrkvičkova 

c) SC Na Chobotě 

d) Prodlouţení nájemní smlouvy k bytu uţívanému občanem s přiznaným statutem 

uprchlíka  

e) Privatizace ul. Jiránkova 1135, 1136 a Vondroušova 1195-1198 

f) Neplatiči nájemného 
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2) p. Vaic - členství PhDr. Kadlece v ZMČ P17 

 

 

1) p. Bartoš 

 

a) Právní kancelář 

 co přesně právní kancelář dělala 

 výhrady ke sloţení komise na vybírání nové právní kanceláře - pouze úředníci, ţádný 

zastupitel 

 více informací ohledně smlouvy s právníkem z r. 2013, kde došlo k překročení 

rozpočtu 

 

ThDr. JUDr. Salvet, Th.D 

 výběrové řízení v r. 2013 - jednalo se o standardní zadávací řízení - zakázka malého 

rozsahu - zveřejněno na úřední desce 15 dnů - komise vybrala vítězného uchazeče - 

návrh smlouvy předloţil uchazeč 

 doplní člena komise ze ZMČ  

 nyní předloţil návrh do rady na nové VŘ, udělal návrh smlouvy na pevnou paušální 

částku, kde je zahrnuto vše - na 2 roky s moţností výpovědi i v průběhu té doby 

 

p. Finger 

 jedná se o právníka JUDr. Poláka - smlouva podepsána jiţ za bývalé zástupkyně 

starostky Ing. Vaicové - je spokojen s jeho přístupem a prací - účastní se všech 

soudních přelíčení - došlo k nárůstu agendy - desítky neplatičů, které MČ ţaluje - 

proto došlo k překročení rozpočtu - faktury podepisuje vedoucí odboru, ke kterému má 

plnou důvěru 

 

Bc. Červený (vedoucí Odboru správy obecního majetku) 

 za poslední 3 roky obrovský nárůst dluţníků - ihned neplatiče MČ ţaluje dle 

odsouhlasených pravidel - všechny soudy MČ vyhrála 

 

 

 

b) SC Na Chobotě - informace o dalších provedených krocích 

 

Mgr. Synková 

 odevzdán projekt - vydáno stavební povolení – firma Gordion vypověděla smlouvu - 

vypsány dvě nová VŘ na administrátory - výběr administrátora na provozovatele a na 

zhotovitele - stanoven harmonogram kroků - zadání VŘ na provozovatele  

a zhotovitele - technickou stránku bude řešit OURI, administrátor a právníci 

 

p. Vaic 

 jaká jsou jména vítězných firem 

 

Mgr. Synková 

 administrátor na provozovatele je firma Intenko s.r.o., administrátor na zhotovitele je 

firma Pyramida CS s.r.o. - vše je uvedeno v zápise z rady 
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c) Parkování v ulici Mrkvičkova -  další postup 

 

p. Finger 

 nákup pozemku od Ministerstva obrany - součástí je téţ stavební povolení - moţnost 

pokračovat ve stavbě garáţí, pokud se najde nějaký developer - s jedním developerem 

bylo vedeno jednání - oficiální nabídku ještě nedodal - jedná s naším stavebním 

úřadem - nejsou zatím ţádné podklady pro radu - platí původní rozhodnutí - 

v několika týdnech či měsících vznikne provizorní parkoviště pro 60-80 vozů, tak jak 

bylo odsouhlaseno - bylo vyhlášeno VŘ na dodavatele - došla jen jedna nabídka - VŘ 

bude vyhlášeno znovu 

 

p. Marek 

 dotaz na pí Kolářovou (vedoucí Odboru výstavby) - jak je to s developerem, který 

údajně chodí na Stavební odbor a řeší garáţe v Mrkvičkově ul.  

 

pí Kolářová (vedoucí Odboru výstavby)  

 nechodí na Stavební úřad ţádný developer, neřeší s nimi nic - byl tam pouze jednou 

nějaký pán, který měl zájem - problém je v tom, ţe součástí parkoviště je kryt pro 

obyvatele - problém je vzduchotechnika, atd. 

 

p. Finger 

 pí Kolářová toho člověka za ním poslala - poté ho o všem osobně informovala - 

nerozumí tomu - hledají se zástupné problémy, aby se tam nemuselo dělat nic - kryt 

tam být nemusí, lze udělat změny - budí to v něm emoce, ţe nechtějí nic dělat pro 

občany 

 

pí Kolářová (vedoucí Odboru výstavby)  

 o krytu musí rozhodnout Magistrát 

 

MUDr. Katra 

 potřebuje jako zastupitel přesná fakta, analýzu, projekt - ne jen dohady 

 na kaţdém zastupitelstvu by měly být prezentovány nové informace ohledně SC  

a DPS 

 

d) Prodlouţení nájemní smlouvy k bytu uţívanému občanem s přiznaným statutem uprchlíka  

 RMČ 12, Us 197/2015 - zamítavé stanovisko k prodlouţení nájemní smlouvy 

s uprchlíkem - v následné radě odsouhlasení nájemní smlouvy - ţádá bliţší vysvětlení 

 

Bc. Červený (vedoucí Odboru správy obecního majetku) 

 v r. 2012 dotace z Ministerstva vnitra 400 000,- Kč na uprchlíka - přestal platit 

nájemné - dostal výpověď z bytu - poté dluhy zaplatil - navázána nová nájemní 

smlouva - poměrná část dotace by musela být jinak vrácena 

 

 

e) Privatizace ul. Jiránkova 1135, 1136 a Vondroušova 1195-1198 

p. Finger 

 upozornil na povinnost v rámci privatizace dodrţovat velmi striktně zákonná pravidla - 

vyzval Bc. Červeného (vedoucího OSOM) ke sdělení konkrétních informací 
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Bc. Červený (vedoucí Odboru správy obecního majetku) 

 představil časovou osu o 11 bodech, které jsou v rámci privatizace potřebné udělat - 

nyní nejsme ani v bodě nula, i kdyţ uţ bylo provedeno pár kroků na časové ose 

 bodem nula je souhlas se záměrem prodeje, dále zveřejnění záměrů po dobu 15 dnů, 

následně jednání ve věci věcných břemen - zejména Praţská teplárenská, ČEZ, 

plynaři, atd. - lhůty jsou dlouhé - poté realizace prohlášení vlastníka (trvá 3-4 měsíce) 

- dále objednání znalce (můţe být jiţ dopředu vybrán) - poté usnesení zastupitelstva  

o cenách - OSOM zkontroluje oprávněnost koupě dle pravidel - poté příprava smluv - 

předklady do RMČ a ZMČ - dále na Magistrát - vystaví doloţku o souhlasu 

s prodejem bytových jednotek 

 konečný výsledek je 1,5 roku od bodu nula, při počítání s nejdelšími lhůtami - při 

nejkratších lhůtách to bude trvat rok 

 

Mgr. Synková 

 prvotně musí být schváleny zásady prodeje bytových jednotek - vychází se ze zásad  

z privatizace r. 2007 - byly několikrát novelizovány - nutno schválit téţ prováděcí 

předpis - z toho se bude vycházet - navrhla schválení jiţ na zářijovém zastupitelstvu 

 

MUDr. Katra 

 takhle dlouhé lhůty občané určitě nečekali - nutno navázat kontakt s lidmi, kterým se 

budou byty prodávat - komunikace s lidmi je důleţitá - nutno konat co nejrychleji 

 

p. Finger 

 se zástupci bytových jednotek se komunikuje - jsou o lhůtách a jednotlivých krocích 

pravidelně informováni 

 

f) Neplatiči nájemného 

 stoupá počet dluţníků - navrhuje zřídit komisi, která by se touto problematikou 

zabývala - řeší to pouze úředníci, kteří se musí striktně řídit pravidly - členy komise by 

byli pouze zastupitelé - jsou vázáni mlčenlivostí - vyhnulo by se tím soudním ţalobám 

 navrhuje moţnost poskytovat v těchto případech ústupové bydlení, po dobu, neţ 

dluţníci splatí dluh 

 

Bc. Červený (vedoucí Odboru správy obecního majetku) 

 nárůst dluţníků je o 30% - úředníci se řídí pravidly vymáhání, které zastupitelé 

schválili v r. 2012 - snaţí se podchytit dluhy včas - s neplatiči jednají - popsal 

podrobně činnost Oddělení vymáhání pohledávek - častokrát jsou úroky z prodlení 

vyšší neţ dluh za nájemné - vznik komise kvituje 

 
 

2) p. Vaic 

 otázka na zastupitele PhDr. Kadlece, který není jiţ členem ČSSD, ale je nyní jako 

nestraník a člen klubu TOP 09 a KDU-ČSL, zda podporuje vládnoucí koalici - pokud 

ano, tak zda bude rezignovat na post člena zastupitelstva, kdyţ kandidoval za ČSSD, 

která je v opozici 

 

PhDr. Kadlec 

 nebude rezignovat - je zodpovědný 960 voličům, kteří ho volili 
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Prezentace výsledků dotazníkové akce - automobilová přeprava pro seniory a zdravotně 

znevýhodněné - J. Svoboda 

 

 

PhDr. Kadlec 

 doplnil prezentaci - přečetl usnesení z komise DPS a Sociální komise - upřesnil 

doporučení a závěry 

 vyjmenoval sluţby CSZS, které poskytuje 

 bude vytvořen manuál pro občany k objednání si TAXI 

 

Mgr. Synková 

 v příštím čísle Řepské 17 budou informace pro seniory ohledně dopravy (TAXI) 

 

MUDr. Katra 

 poděkoval p. Svobodovi za prezentaci 

 dále poděkoval PhDr. Kadlecovi a Ing. Šimonové za společné jednání obou komisí 

(Sociální a DPS) - byly tam probrány parametry, aby se občané mohli do DPS dostat 

 

 

 
 

 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

1) Pí XY, Galandova XY 

a) chodník 

b) doprava 

c) koš na exkrementy 

2) Pí XY, Galandova XY  

a) cesty v Řepích doprava 

b) pomoc proti rakovině 

c) zájezdy 

3) Ing. Lampert, Skuteckého XY - sekání trávy a křovin na pozemcích nepatřící MČ P17 

 

 

1) Pí XY, Galandova XY  

a) Chodník  

 v Galandově XY je křivý a samá boule - ţádá nápravu 

 

 

Mgr. Synková 

 chodníky má MČ zmapované, ví o jejich špatném stavu - nejedná se pouze  

o Galandovu ul., jsou napříč celým sídlištěm - bohuţel jsou ve správě TSK - MČ se 

snaţí TSK urgovat - často to opravuje MČ z vlastních zdrojů  
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MUDr. Katra 

 stav chodníků je ţalostný - je třeba vyvinout větší tlak na tyto organizace - uvedl 

příklad ve Vondroušově ul. 

 

b) Doprava 

 zaţádat ROPID o spoj z Řep přes Hornbach na Bílou Horu aţ do Kauflandu - zastávka 

autobusu je z Lidlu příliš daleko 

 

p. Marek 

 vznese tento poţadavek na ROPID, ale není úplně přesvědčený o tom, ţe je nutné 

zřizovat návaznou autobusovou linku z Hornbachu do Kauflandu 

 

Mgr. Synková 

 probíhala zdlouhavá jednání s ROPIDem a DP ohledně zrušení některých linek - 

podařilo se zachovat dopravní spojení z Řep na Bílou Horu a navíc přímé spojení na 

Petřiny 

 

c) Koš na exkrementy 

 před 3 týdny poţádala Odbor ŢPD o přemístění koše na psí exkrementy z jedné strany 

ulice na druhou - koš je na výsluní a zapáchá - nutno přemístit do stínu 

 

RNDr. Svítek (vedoucí Odboru ţivotního prostředí a dopravy) 

 přemístění koše na exkrementy je moţné - podívají se na to co nejdříve 

 

p. Marek 

 do pondělí 29. 6. 2015 dojde k přemístění koše na exkrementy 

 

 
 

 

2) Pí XY, Galandova XY - cesty v Řepích 

 je proti dotazníkovým akcím - MČ má občany pozvat osobně a dotázat se jich 

 

a) Cesty 

 je udělána cesta přes kus trávníku v ul. Španielova - muselo to stát dost peněz - kdo  

a proč to dělal - nikdo si to tam tudy nezkracoval 

 

RNDr. Svítek (vedoucí Odboru ţivotního prostředí a dopravy) 

 cesta byla udělána na základě poţadavku občanů 

 

 

b) Pomoc s rakovinou 

 informace v poslední Řepské 17 - lze přispívat i jinak neţ koupí ţluté květiny 

 

p. Finger 

 květinové dny Liga proti rakovině - před rokem byla akce zorganizována MČ - vybráno 

14 000,- Kč - posláno Lize proti rakovině - v letošním roce bylo v tomto termínu 

zastupitelstvo - akce se nemohla uskutečnit 
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c) Zájezdy 

 foto ze zájezdu v Řepské 17, který MČ platí - autobusem jelo asi jen15 lidí - 

nebyly ţádné informace o zájezdu 

 

PhDr. Kadlec 

 CSZS organizovalo kromě zmiňovaných dvou zájezdů ještě třetí zájezd, a to do Lysé 

nad Labem - obstáli v soutěţi Šikovné ruce našich seniorů 

 vyzval Mgr. Čermákovou, aby upřesnila informace o dvou zájezdech 

 

Mgr. Čermáková (CSZS) 

 na zájezd jelo 90 seniorů, dvěma autobusy, ve dvou termínech, jako jezdí vţdy - 

informace zveřejněné v Centru - moţnost se přihlásit v průběhu celého měsíce na 

recepci do naplnění kapacity 

 

 
 

3) Ing. Lampert - sekání trávy a křovin na pozemcích nepatřící MČ P17 

 sekání trávy a křovin v úseku ul. Skuteckého 1379-1386 - jedná se o objekty patřící 

ASPO (Armádní servisní příspěvková organizace) - trávu posekali, ale křoví ne - 

dosahuje aţ do 1. patra - děti si mohou o ostny ublíţit 

 je potřeba tvrdě jednat s armádním servisním střediskem o tomto problému - půl roku 

nebylo posekáno 

 

RNDr. Svítek (vedoucí Odboru ţivotního prostředí a dopravy) 

 jiţ písemně vyzvali majitele pozemku k údrţbě pozemku - o odpovědi bude pana 

zastupitele informovat 

 

 
 

 

1. Kontrola zápisu 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu ze ZMČ 4 dne 13. 5. 2015 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 1 

 

 
 

2. Zpráva o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků 

hospodaření městské části Praha 17 za rok 2014 (závěrečný účet) 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000021/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

1. Zprávu o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků 

hospodaření městské části Praha 17 za rok 2014 (závěrečný účet) 



9 

 

2. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření městské části Praha 17 za období  

od 1. 1. 2014 do 31. 12. 2014 

 

2) schvaluje 

závěrečný účet městské části Praha 17 za rok 2014: 

1. za hlavní činnost městské části Praha 17 za rok 2014 s těmito výsledky: 

příjmy celkem                                       190 912 973,92 Kč 

výdaje celkem                                       310 619 637,62 Kč 

schodek hospodaření                            119 706 663,70 Kč 

2. za hospodářskou činnost městské části Praha 17 za rok 2014 s těmito výsledky: 

výnosy celkem                                       69 388 804,96 Kč 

náklady celkem                                      35 763 382,09 Kč 

výsledek hospodaření před zdaněním    33 625 422,87 Kč 

3. za finanční hospodaření městské části Praha 17 za rok 2014 s následujícími vztahy 

městské části ke státnímu rozpočtu a k rozpočtu hl. m. Prahy: 

a) městská část odvede do státního rozpočtu          103 832,37 Kč 

b) městská část odvede do rozpočtu hl. m. Prahy     26 389,-    Kč 

c) městská část obdrţí ze státního rozpočtu              49 185,28 Kč  

 

3) souhlasí 

ve smyslu ustanovení § 17 odst. 7 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších změn, uzavřít celoroční 

hospodaření městské části Praha 17 vyjádřením souhlasu, a to bez výhrad 
 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 

 
 

3. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000022/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2015 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 
 

4. Změny rozpočtu k 31. 5. 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000023/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtové opatření č. 21 
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2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 19, 20, 22, 23, 24, 25 

 

Zodpovídá  

2. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 
 

5. Změny rozpočtu k 30. 6. 2015 

 

Diskuse: 

 

Ing. Lampert 

 RO č. 27 - nákup boxovacího pytle - proč do CSZS 

 

Ing. Šimonová 

 dotace získaná v rámci grantu Prevence kriminality hl. m. Prahy - je určen pro Klub 

17, nízkoprahové zařízení pro děti a mládeţ - je to registrovaná sociální sluţba, 

není to volnočasová aktivita - boxovací pytel je součástí herních prvků dětem - 

prvek schválen Magistrátem 

 

p. Vaic 

 RO č. 27 - boxovací pytel, notebook, Xbox - doporučuje příště nedávat specificky 

nějakou značku zařízení - dát tam např. herní konzole - pro lepší transparentnost 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000024/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtové opatření č. 34 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

 

2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 26 - 33 

 

Zodpovídá  

2. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 
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6. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování služeb, poplatky 

a úroky z prodlení - byt č. 3 
 

Diskuse: 

 

p. Bartoš 

 na tomto příkladu si dovolí ukázat, v čem vidí problém a proč apeluje na vytvoření 

zmiňované komise 

 dotyčná 2 roky neplatila nájemné ani poplatky za sluţby - otázka, kdy s ní poprvé 

někdo jednal, zda je na ni uţ uvalena exekuce - je nezaměstnaná - nebude schopná 

splácet - proč to došlo aţ takhle daleko 

 apeluje hledat nějaké východisko, aby to nedošlo tak daleko - uplatní se tak vznik 

nové komise 

 

p. Finger 

 OSOM má jedno odloučené pracoviště na vymáhání pohledávek, které vede 

desítky jednání s těmito lidmi  

 paní nedostává příspěvek na bydlení, protoţe dluţí na nájemném - jakmile bude mít 

splátkový kalendář, přestane dluţit a bude dostávat příspěvek na bydlení - to je pro 

ni i pro MČ velmi důleţité 

 

Ing. Lampert 

 souhlasí s p. Bartošem - dítě musí mít téţ otce - je nutné sdruţit veškeré příjmy, 

které dluţník má - soud musel rozhodnout o výţivném na nezletilé dítě 

 

p. Vaic 

 navrhl těmto případům, lidem v tíţivé situaci, poskytnout menší sociální byty - jsou 

levnější, případně volné startovací byty 

 navrhuje odpustit úroky 

 

Bc. Števík 

 dluhy Majetková komise neřeší - to řeší pouze úředníci - navrhuje buď vytvořit 

novou komisi, nebo lze předat kompetenci o dluhových záleţitostech Majetkové 

komisi 

 

p. Finger 

 Majetková komise má přes 20 ţádostí na byty lidem v tíţivé situaci - MČ jim nemá 

co nabídnout 

 

p. Bartoš 

 směšují se zde dvě věci - to, co řeší Majetková komise - přidělení bytu lidem, kteří 

jsou ve finanční tísni  

 existence Fondu ústupového bydlení - po dobu nezbytně nutnou dojde ke sníţení 

nájemného na úroveň startovacího bytu 

 toto uţ je však pozdní řešení - po 3 měsících nezaplaceného nájemného je nutné za 

občany zajít a řešit, proč neplatí - navrhnout řešení - to je přesně to, co by komise 

dělala 
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p. Finger 

 upozornil, ţe při sníţení nájemného přijdou neplatiči o příspěvek na bydlení 

 

Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 

 zdůraznil, ţe MČ není sociální úřad - tisícikorunovou splátku by nazval spíše 

darem od MČ, nikoliv pomocí - nelze suplovat jiné úřady - MČ by měla zastupovat 

především slušné občany MČ P17 a pro ně vytvářet příjemné prostředí v Řepích 

 

Bc. Števík 

 ústupové bydlení nevidí jako řešení situace - neplatiči tak přijdou o příspěvek na 

bydlení  

 

p. Finger 

 dluţník se v potíţích často neocitne vlastní vinou - problém zkoumá Sociální odbor 

- trvá na tom, ţe částečně poslání MČ sociální je 

 

Mgr. Synková 

 vyzvala Bc. Červeného, aby zodpověděl p. Bartošovi, proč je dluţná částka tak 

vysoká, proč se dluh neřeší dříve - proč není větší součinnost s Optimisem, aby se 

lidé neocitli v dluhové pasti 

 

Bc. Červený (vedoucí Odboru správy obecního majetku) 

 OSOM  se dozví o nezaplacení nájemného druhý aţ třetí měsíc po splatnosti - první 

dopis obdrţí neplatič z Optimisu, poté osobní setkání - sepsána splátková dohoda - 

vysvětlil, z jakého důvodu na dotyčnou paní přišla exekuce - nabídl zastupitelům 

nahlédnout na úřadě do spisu ze Sociálního odboru 

 

p. Bartoš 

 vyslovil osobní názor, ţe je nutné se starat o všechny občany MČ - všichni si 

zaslouţí pozornost 

 

Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 

 MČ se musí starat o všechny občany - je nezbytné mít ale určitou hranici - osobní 

podíl na vlastním ţivotě je nenahraditelný - kaţdý si můţe za svůj ţivot sám - trvá 

na tom, nazývat tyto případy sociálním darem, nikoliv splátkovým kalendářem 

 

MUDr. Katra 

 nabádá k větší koordinaci mezi odbory a ostatními organizacemi 

 

Mgr. Presslová (vedoucí Sociálního odboru) 

 zdůraznila, ţe lze podat ţalobu k soudu aţ po 4 měsících, pokud je dotyčný 

v hmotné nouzi a propadá se do bídy (je bez výţivného, bez příspěvku na bydlení) - 

problém délky trvání soudních sporů - začarovaný kruh - často neřešitelná situace - 

ţeny se dostávají do problému ne vţdy vlastní vinou, navíc časté případy 

gamblerství a alkoholismu 

 

p. Finger 

 zdůraznil výši dluhu a výši navýšení 
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Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 

 trvá na svém názoru - MČ nahrazuje nedostatečnost státu - je třeba jasně  

pojmenovat, kde je chyba - stát to řešit neumí - trvá na zastupování slušných lidí, 

kterých je více 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000025/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

ţádost paní XY, bytem v ulici Bazovského XY, Praha 6 - Řepy o schválení splátkové 

dohody na dluh za nájemné, vyúčtování sluţeb, poplatky a úroky z prodlení v celkové 

výši XY,- Kč za byt č. 3 o vel. 2+kk v ulici Bazovského XY na období delší neţ 1,5 

roku 

 

2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší neţ 1,5 roku mezi paní XY, bytem 

Bazovského XY, 163 00 Praha 6 - Řepy a Městskou částí Praha 17 na dluţnou 

pohledávku v celkové výši XY,- Kč (dluţné nájemné ve výši XY,- Kč, poplatky  

z prodlení do 31. 12. 2013 ve výši XY,- Kč a úroky z prodlení ke dni 19. 2. 2015  

ve výši XY,- Kč) při výši měsíční splátky 1.000,- Kč do uhrazení dluhu. Splátková 

dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu 

pohledávek z občanskoprávních titulů schválených ZMČ Praha 17 dne 25. 2. 2015  

z titulu prodlení při úhradě za nájemné nebo za sluţby spojené s uţíváním bytů 

svěřených Městské části Praha 17) s tím, ţe dojde k aktualizaci dluţné částky  

ke dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu dni předcházejícího měsíce,  

v němţ bude notářský zápis sepsán 

 

3) ukládá 

zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 

vedoucího OSOM 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 1) 

 

 

 
 

 

 

Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 

 

 pozval všechny přítomné na výstavu o Jemenském ostrově Sokotra, jejímž je autorem, 

v 1. patře KC Průhon - unikátní informace o ostrově, kde jejich univerzita dělala 

mnoho let výzkumy - výstava je jen do konce června 
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Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na jednání ZMČ. 

 

 

Popřála všem krásné léto, hezkou dovolenou a informovala o 6. jednání ZMČ konaném  

dne 23. 9. 2015. 

 

 

 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

 

 

 

Mgr. Jitka Synková     .................................................... 

 

 

 

 

Martin Marek                           .................................................... 

 

 

 

 

 

JUDr. Kaljkovićová                      .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Praze 29. 6. 2015 

 

Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 

 

 

  

 


